
یک گزارشگر اعزامی  صداوسیما به المپیک 
۲۰۲۰ که این روزها در توکیو در قرنطینه به سر 
می برد، با تاکید بر اینکه به کرونا مبتلانشده، 
از شرایط خود سخن گفت و تصریح کرد: 
کرونا این روزها نظم کره زمین را به هم زده 
و به اعتقاد من نظم المپیک را هم به هم زده 
است. هادی عامل افزود: ما در اینجا در هتل 
در قرنطینه هستیم. قرنطینه در هتل ما، آن 
سختی قرنطینه آقای »عبدا...روا« را ندارد. آن 
شرایط، خاص افرادی است که تست کرونای 
آنها مثبت است و مبتلا شده اند. ضمن اینکه 
حال عمومی  آقای »روا« هم خوب است؛ اما در 
قرنطینه شرایط سخت تر است. اما ما در هتل 
اجازه داریم پایین بیایم و اگر خریدی داشته 
باشیم در عرض ۱۵ دقیقه انجام بدهیم. در عین 
حال دوستانمان در هتل هستند و می توانیم با 
آنها گپ بزنیم؛ بنابراین شرایط آنقدر سخت و 
خسته کننده نیست. این گزارشگر اعزامی  به 
توکیو در عین حال خاطرنشان کرد: به هرحال 
این شرایط، از آن چیزی که سالن می رفتیم 
و گزارش تهیه  می کردیم، سخت تر است. 
نیروهای مان کمترشده و فشار روی برخی ها 
بیشتر است و از این جهت ناراحت هستیم. 
ما هر روز تست می دهیم و تا حالا تستمان 
منفی بوده است. من و آقای شهرام نوروزی، 
۱۳ ساعت از استانبول تا توکیو کنارهم بودیم 
اما مراعات کردیم و ماسک زدیم. همچنین 
۱۳ ساعت در کنار فردی بودیم که ناقل بوده 
است اما تست مان منفی بود؛ البته آقای »روا« 
خودش هم خبر نداشته است که مبتلا به کرونا 
شده. من به همراه چهار نفر دیگر در فرودگاه 

که آمدیم، تست مان منفی بود. فقط تست 
آقای »روا« مثبت بود که پس از این اتفاق، 
ایشان جای دیگر رفتند. در حال حاضر نیز 
خوشبختانه حال عمومی  ایشان خوب است. 
من و آقای نوروزی کنار او بودیم و به همین 
دلیل ما را به چشم کسانی که تست شان مثبت 
است، می بینند، اما با یک درجه تخفیف که 
فقط در هتل خودمان می توانیم آزاد باشیم. 
همچنان تست می دهیم و حالمان تا به اینجا 
خوب است. مطالعه و ورزش می کنیم و نتیجه 
کشتــی ها را مرور می کنیم. عامــل گفت: تا 
دو ـ سه روز دیگر درخواست می دهیم تا زودتر 
مرخص مان کنند اگر هم اجازه ندهند، قرنطینه 
ما شنبه آینده به اتمام می رسد و می توانیم 
سرکار و سالن ها برویم. از روز یکشنبه هم 
کشتی ها آغاز می شود و امیدوارم این افتخار 
را داشته باشم که برای هموطنانم گزارش 
کنم. ان شاءا... این گزارش ها با پیروزی های 
ورزشکاران مان همراه باشد و دل مردم هم 

شاد شود.
 المپیک حس خوبی  دارد

این گزارشگر پیشکسوت سپس از حضور 
چند دوره ای خود در بازی های المپیک توضیح 
داد: من از سال ۱۹۹۶ المپیک آتلانتای  آمریکا 
که آقای رسول خادم طلا گرفتند، آقای 
جدیدی نقره و آقای امیررضا خادم برنز، افتخار 
داشتم که گزارش کنم. المپیک سیدنی هم 
دومین المپیکی بود که حضور داشتم. پس 
از آن المپیک آتن بود. چهارمین حضورم به 
المپیک پکن برمی گشت، پنجمین حضور 
در المپیک لندن، ششمین ریو برزیل و این 

هفتمین المپیک است که در توکیو هستم. 
خیلی دوست داشتم هفتمین المپیک را 
هم حضور داشته باشم. خود المپیک جلوه 
و زیبایی خاصی دارد و مودت و پیوند همه 
کشورها را نشان می دهد. حس خوبی را به آدم 
می دهد. اینکه انسان ها می توانند با آرامش 
در یک مکان و در شرایط برابر باهم رقابت 
می کنند که روز به روز مردم کره زمین ان شاءا... 
به هم نزدیکتر و باهم دوست تر باشند. »عامل« 
۲۰۲۰ توکیو اظهارکرد:  المپیک  درباره 
مردم ژاپن خوشحال هستند. آنها انسان های 
زحمتکشی اند. زمانی که برای برگزای المپیک 
برنده شدند، شادمانی بسیاری کردند و از 
چند سال پیش مقدمات کار را فراهم کردند و  
حالا مجبور شدند که المپیک را برگزار کنند. 
به هرحال این المپیک با المپیک های دیگر 
متفاوت است؛ از این جهت که مجبورند هم 
برای خبرنگاران و هم برای ورزشکاران و هم 
همه  مردم که نمی توانند بیایند و المپیک را 
تماشا کنند، محدویت هایی ایجاد کنند. کرونا 
نظم کره زمین را به هم زده است. عامل اضافه 
کرد: شایعه هایی شده بود که من هم به کرونا 
مبتلا شدم و خیلی از مردم پیگیر و ناراحت 
بودند و دنبال این بودند که اصلا آیا من می توانم 
کشتی ها را گزارش کنم یه نه. من وظیفه خودم 
را خیلی سنگین تر می دانم و امیدوارم لیاقت 
این همه مهربانی مردم را داشته باشم. فکر 
نمی کردم مردم این همه پیگیر حالم باشند. 
به هرحال من یک گزارشگر ساده و خاک پای 
مردم هستم و قول می دهم با صداقت و عشق 

برایشان گزارش کنم.
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این شب ها سریال کمدی »دودکش۲« 
ساخته برزو نیک نژاد از شبکه یک در حال 
پخش است که الهام اخوان در آن نقش 
»گندم« را بازی می کند. او بازیگر ۳۳ ساله ای 
است که سال ها به عنوان منشی صحنه در 
آثاری چون ساخت »ایران دو«، »پنچری«، 
»شیرین قناری« و سریال »همسایه ها« 
حضور داشته است. »اخوان« دارای مدرک کارشناسی تئاتر و 
کارشناسی ارشد کارگردانی است و تجربه بازی در فیلم »دوزیست« 
و سریال »باخانمان« را در کارنامه دارد. بازیگر نقش »گندم« در 
سریال »دودکش۲« در گفت وگو با ایرنا از شرایط پشت صحنه این 
سریال سخن گفت و شناختی که خودش نسبت به شخصیت های 
»دودکش۲« پیدا کرده است. متن این مصاحبه را در ادامه می خوانید.

 ظاهرا الان مشغول تصویربرداری هستید. کدام قسمت ها 
را ضبط می کنید؟

از قسمت ۲۴ می گیریم تا انتها. سریال شبانه تدوین نهایی می شود 
و برای پخش می رود.

 چطور با وجود اینکه زود شروع کردید بازهم به تدوین 
همزمان با پخش رسیدید؟

تعداد روزهایی که برای کرونا تعطیل کردیم، زیاد بود. تقریبا ۳۰ روز 
تعطیل شدیم. آقای امیرحسین رستمی و برزونیک نژاد و محمدرضا 
شیرخانلو کرونا گرفتند. هر زمانی که وضعیت قرمز می شد، پروژه دو 
سه روزی به بچه ها استراحت می داد. از حدود ۵ ماه پیش فیلمبرداری 
را شروع کردیم. ولی مجموعا به اندازه چهارماه کار کردیم. چند روز 

به خاطر عیدنوروز و رفتن به گرگان فیلمبرداری نکردیم.
 شیوع کرونا چقدر روی بازی شما تاثیر گذاشت؟

من همزمان با بازی در سریال »باخانمان« کرونا گرفتم. سر آن 
سریال خیلی اذیت شدم. ولی سر سریال »دودکش۲« چون یکبار 
گرفته بودم، باور این بیماری را داشتم. همبازی من، امیرحسین رستمی 
به شدت به کرونا حساس بود. زمانی که کرونای امیرحسین رستمی تمام 
شد، خیال من تا حدودی راحت شد. چون می دانستم بدنش آنتی بادی 
دارد، سکانس ها را راحت تر برگزار می کردم. ولی جو عمومی گروه ما 

پراسترس بود. همه ترس داشتند. 
 البته تضمینی نیست که فرد مبتلا به کرونا دوباره کرونایی 

نشود.
درست است. ولی بعداز یکبار ابتلا نگرانی من خیلی کم شد. من با 
کرونا خیلی راحت کنار آمدم. مراقبت می کردم. ولی هیچوقت زندگی 

را بر خودم تلخ نکردم. استرس کرونا نداشتم.
 چرا با وجود اینکه داستان سریال همزمان با کروناست، 

جلوی دوربین کسی ماسک نمی زند؟
آقای نیک نژاد تصمیم گرفتند داستان را در زمان کرونا روایت 
کنند. خانواده ها در جمع خودشان ماسک نمی زنند. ولی در مکان های 
عمومی و جاهای سرپوشیده ماسک دارند. این تصمیم کارگردان و گروه 
طراحی لباس بوده. من خودم می گفتم اگر کرونا هست، باید ماسک 
بزنیم. اگر کرونا نیست هم نباید ماسک بزنیم. در داستان ذکر می شد 
ما شخصیت ها همه قبلا از گرگان مبتلا به کرونا شده ایم و آنتی بادی 
داریم. بهانه ای درست می کردند که ماسک نزنند. ولی در سکانس های 

کلانتری و بانک ماسک داریم.
 فیلمنامه کامل نوشته شده است؟  

فیلمنامه تمام شده است و همه می دانیم چه اتفاقاتی می افتد. 
بیشترین سوالی که از من می شود این است که آیا »گندم« و »بهروز« 

ازدواج می کنند یا نه. من جوابش را می دانم؛ اما نمی گویم. 
 خودتان چه برداشتی از شخصیت »گندم« و ویژگی های 

او داشتید؟
شخصیت های کمدی به شدت جذاب تر از شخصیت های عادی 
هستند. ولی در تلویزیون نمی شود به شخصیت خیلی بال وپر داد و 
گفت من این ویژگی ها را دارم و آنها را بازی کردم. »گندم« یک آدم 
خیلی عادی بود که برخی تکه کلام های شیرین به او اضافه شد. او یک 

زندگی هنری ساده با معضلات شخصی درون خانوادگی دارد. 
 می توانیم بگوییم »گندم« نسبت به بقیه آدم ها عاقل تر 

است؟ 
ویژگی خانواده ها در دودکش ساده بودن شان است. بحث عاقل بودن 
و عاقل نبودن نیست. این خانواده به همه اعتماد می کنند و به دیگران 
پول قرض می دهند. »گندم« نسبت به بقیه اجتماعی تر است. او 
دانشگاه رفته است. نمی شود گفت عاقل تر است. حواسش یک مقدار 

جمع تر است.
 در یکی از سکانس ها دیگران راجع به عروسک سازی 
حرف می زنند، همه ذهنیت اشتباهی درباره این موضوع دارند. 
ولی »»گندم«« خودش یک عروسک ساز حرفه ای است و درس 
این رشته را خوانده. در سکانس های دیگر هم می شود عاقل تر 

بودن او را حس کرد.
دنیای »دودکشی« ها دنیای ساده و کوچکی است. دنیای آنها در 
قالیشویی خلاصه شده است. ته دنیای شان مسافرت گرگان است. 
»گندم« یک مقدار دنیادیده تر است. او مثل جوان های امروزی است 

که به قدیمی ها یاد می دهند چطور می شود از تبلت استفاده کرد.
 به نظر شما جذابیت »دودکش« به ساده بودن خانواده ها 

برمی گردد؟
دودکش بلد بوده که چطور در دل مردم برود. معضلات مردم را 
جوری می گوید که هم غمناک باشد و هم بامزه. برگ برنده دودکش 
همین است. البته سریال پایتخت هم همین طوری بود و از دل مردم 

بیرون آمده بود.
 یکی از انتقاداتی که به دودکش می شود این است که 
ضرباهنگ کند دارد. »بهروز« دنبال نیمه گمشده اش می گردد 

و اتفاق مهم دیگری نمی افتد. این انتقاد را قبول دارید؟
من شخصا با این صحبت موافقم. ولی ما در تلویزیون دو سبک 
کمدی داریم. کمدی قصه مثل سریال »باخانمان« و کمدی موقعیت 
مثل سریال »دودکش۲«. در سریال »دودکش۲« بیننده دوست 
ندارد از آن قالیشویی بیرون بیاید و روابط »فیروز« و »بهروز« را از 
دست بدهد. تکاپوی »بهروز« با وجود نداری اش برای پیداکردن 
نیمه گمشده  جالب است. من آقای نیک نژاد را در عرصه کمدی 
موقعیت قبول دارم، »دودکش۲« را هم از »باخانمان« بیشتر دوست 
دارم. موافقم یک سکانس هایی بیش از حد طول کشیده است. ولی 
همان سکانس ها هم طرفدار دارد. الان یک چیزهایی از حوصله مردم 
خارج شده است. من به مردم حق می دهم. دوست دارند تندتر به 
نتیجه برسند. آقای نیک نژاد خودش دودکش۱ را نوشته و به شدت 

این سبک را می شناسد.
 ترجیح شما بازی در سینماست یا شبکه نمایش خانگی 

یا تلویزیون؟
الان نظری ندارم. بعداز این سریال باید به خودشناسی برسم. ولی 
دیگر کمدی بازی نخواهم کرد. ترجیح می دهم فعلا وارد فضای کمدی 
نشوم. کار بعدی من  قطعا درام است. من دو سریال کمدی را تجربه 

کرده ام. دوست دارم قصه های ملودرام را تجربه کنم.
 فیلمبرداری سریال تا چه وقت طول می کشد؟

اگر اتفاق خاصی نیفتد، ۱۲ مرداد فیلمبرداری تمام می شود.

مهران مدیری با اعلام اینکه ۹ 
قسمت دیگر »دورهمی« به فینال 
می رسد، درباره نحوه برگزاری ادامه 
قسمت های این مسابقه تلویزیونی 
مجری  داد.  ارائه  را  توضیحاتی 
نحوه حضور  درباره  »دورهمی« 
فینالیست ها گفت: قرار بود برندگان 
را به ترتیب قسمت هایی که پخش 
شده بود بیاوریم ولی شرایط مختلفی 
وجود داشت. اینکه یک شرکت کننده 
در زمان مقرر نمی توانست در برنامه 
حاضر شود یا یکی از شرکت کنندگان 
به کرونا مبتلا شده بود و باید صبر 
می کردیم تا آن دوره را به سلامت 
رد کند، در نتیجه براساس رندوم، 
۲۴ نفر در این ۹ قسمت شرکت 
خواهند کرد. مــدیری در پایـــان 
صحبت هایش تاکیدکرد: مسابقات ما 
در مراحل نیمه نهایی، فینال و فینال 
فینالیست ها سخت تر است و طبیعتا 
اطلاعات  دارد.  بیشتری  هیجان 
شرکت کننده ها هم حتما بالاتر است 
و بیشتر مطالعه کرده اند تا سوالات 

سخت تری را پاسخ دهند.

شبنممقدمی
در»چهرهبهچهره«

بازی شبنم مقدمــی در فیلم 
داستانی چهره به چهره به کارگردانی 
بابک بهرام بیگی و تهیه کنندگی 
مهدی کوهیان به پایان رسید. شبنم 
مقدمی نقش »افسانه« زنی باتجربه 
و دنیادیده را بازی می کند که با 
توجه کار موقتش یعنی آرایشگری 
با زنان دیگر قصه در ارتباط قرار 
می گیرد و حامی و مشاور آنهاست. 
بخش عمده ای از این فیلم در شهر 
کاشان جلوی دوربین رفته است. 
این فیلم دومین تجربه بهرام بیگی 
است و در آن هانیه توسلی، رضا 
بهبودی، خیام وقارکاشانی، مهتاب 
ثروتی، فهیمه امن زاده، محمد 
جمالی،  علیرضا  حمیدی شاد، 
امیرحسین نبوی، باربد مهدیار، 
کوثر سعادت دیبا سرخوش )بازیگر 
کودک( با معرفی شایسته سجادی، 
حسام رضاییان با حضور شبنم 

مقدمی به ایفای نقش می پردازند.

الهام  اخوان، بازیگر »دودکش۲«:
دیگردرسریالهایکمدیبازینمیکنم

سینمــا 

مدیر سینمــا »سپیده« 
با اشاره به اینکه با اکران 
»دینامیت« فروش سینماها 
بهبود پیدا کرده، بیان کرد 
که سینما دچار خودتحریمی 
است. مهدی نیک آیین گفت: 
شکرخدا فیلم سینمایی »دینامیت« در این 
اوضاع خیلی خوب توانست مخاطبان را به سینما 
بکشاند و آمار فروش فیلم و عبور آن از مرز ۵ 
میلیارد تومان هم به خوبی این وضعیت را نشان 
می دهد. وی ادامه داد: ورود فیلم »دینامیت« 
به چرخه اکران اقدام موثری بود اما ای کاش 
ادامه دار می شد و فیلم های دیگری هم که قرار 
بود روی پرده بروند، اکران می شدند تا این روند 
صعودی متوقف نشود و خاطرات سینمارفتن در 
حافظه مردم و مخاطبان زنده شود. تجربه اکران 
»دینامیت« ثابت کرد، اگر فیلم جذابی روی پرده 
سینماها باشد، مردم با رعایت پروتکل ها، حاضر 
به حضور در سالن هستند. اما متاسفانه در حال 
حاضر تنها فیلمی که چنین ظرفیتی ایجاد کرده 
»دینامیت« است. این سینمادار گفت: منتظر 
هستیم ببینیم در ادامه چه تصمیماتی برای 
چرخه اکران گرفته می شود و چه فیلم های تازه ای 
پای کار می آیند. شاید لازم باشد برخی فیلم های 
دیگر هم فداکاری کنند تا گیشه سینماها تکانی 
بخورد. کمااینکه وزارت ارشاد هم باید حمایت 
بیشتری از فیلم های اکران شده در این شرایط 
داشته باشد. وی افزود: ما دو سال است که درگیر 
بحران کرونا هستیم و باید این حق را به مردم 
بدهیم که فیلم خوب برای تماشا در سینما داشته 
باشند. در شرایط فعلی تفریحات مناسبی وجود 
ندارد و برنامه های تلویزیونی هم که به اندازه 
کافی اقناع کننده نیستند. در این وضعیت که 
رستوران ها، فست فودها و پاساژها فعال هستند و 
بخشی از مردم حتی با بی احتیاطی در این مراکز 
تردد دارند، سینما یکی از امن ترین مراکز است. 
کنترل پروتکل ها در سالن های سینما بسیار 
راحت تر است و مردم با خیال راحت می آیند، فیلم 
می بینند و چند ساعتی به ذهن خود استراحت 
می دهند. مدیر سینما »سپیده« درباره پتانسیل 
مخاطبان دانشجویی این سینما به واسطه نزدیکی 
به مراکزدانشگاهی تصریح کرد: این یکی از 
امتیازات سینما سپیده است و در طول سال ها 
با ارائه کار دانشجویی، بلیت فروشی در همه 
سانس های ما با ۵۰ درصد تخفیف بوده است. این 
امتیاز در حال حاضر هم وجود دارد اما با توجه به 
برگزاری آنلاین کلاس های دانشگاهی رفت وآمد 
دانشجویان کمتر شده و این وضعیت در فروش 
سینما هم تاثیر گذاشته است. وی باردیگر به 
سیر صعودی فروش این سینما پس از اکران 
»دینامیت« به خصوص در روزهای سه شنبه، 
پنجشنبه و جمعه، اشاره کرد و گفت: این شرایط 
نشان می دهد، سوای دانشجویان، خانواده ها نیز 
در شرایط فعلی مخاطب سینما هستند و در 
صورت اکران فیلم خوب حاضر به حضور در سالن 
هستند. نیک آیین درباره میزان فروش سینما 
»سپیده« تاکید کرد: به رغم این سیرصعودی 
همچنان گویی، سینما دچار یک خودتحریمی 
است و هنوز تبلیغی برای فیلم های در حال اکران 
در تلویزیون و بیلبوردهای شهری شاهد نیستیم. 
هنوز هیچ اطلاع رسانی ای درباره فعالیت سینماها 

وجود ندارد.

جزئیاتفینال
»دورهمی«

مهدی  نیک آیین:

سینماگرفتار»خودتحریمی«است

بازیگر فیلم سینمایی »آوازگنجشک ها« 
گفت: بعضی از تهیه کننــدگان متاسفانه 
سرقول و قرارداد خود نیستند، چهار سال 
پیش در سریال »دیواربه دیوار« بازی داشتم، 
اما هنوز تهیه کننده دستمزدم را به من 
نداده است. رضا ناجی افزود: همانطور که 
مطلع هستید به دلیل درگیری با بیماری 
سرطان روده بزرگ؛ شیمی درمانی شدم و 
خوشبختانه موفقیت آمیز بود، اما این روز ها 
احساس ضعف می کنم. وی در همین راستا 
اظهارکرد: روحیه و انرژی بالایی دارم و 
همین روحیه باعث شد تا سرطان را شکست 
دهم و به امید خدا بهتر هم خواهم شد. 
بیشتر در خانه هستم و وقتم را با تماشای 
فیلم و سریال می گذرانم و به دلیل شرایط 
کرونایی امکان بیرون رفتن ندارم و ریسک 
»رنگ  فیلم سینمایی  بازیگر  نمی کنم. 
خدا« پیرامون رضایت از وضعیت خود پس 
از دریافت چهار جایزه جهانی در عرصه 
بازیگری عنوان کرد: من تا آنجایی که باید 
زحمت می کشیدم کشیدم و خوشحالم که 
بازی من در فیلم ها مورد توجه قرار گرفته 
و جایزه هایی هم دریافت کردم. متاسفانه 
در ایران به هنر و هنرمند کمتر بها داده 
می شود. ۳۰ سال در ارتش خدمت کردم و 
در هشت سال دفاع مقدس نیز حضور داشتم، 
اما حالا فقط با مستمری بازنشستگی روزگار 
را می گذرانم. با این حال خداراشکر زنده ام و 
نفس می کشم و امیدوارم شرایط برای همه 
بهتر شود. وی پیرامون فعالیت های اخیر 
خود در عرصه بازیگری تصریح کرد: این 
روز ها به دلیل شیوع کرونا همه پروژه های 
سینمایی و تلویزیونی تقریبا تعطیل هستند 
و من هم فعالیتی نداشتم. آرام آرام و با 

بهترشدن شرایط باید کار کنم و تاکنون 
البته هنوز قراردادی نبسته ام و نیاز به زمان 

بیشتری دارم.
 کسب وکار ها رونق  ندارند

بازیگر سریال »چوب خط« 
پیرامون فیلم های آماده پخش 
خود اظهارداشت: تا این لحظه 
۵ فیلم سینمایی آماده اکران 
دارم که به دلیل کرونا هنوز 
اکــران نشـده اند. البتــه حق 
می دهــم به تهیــه کنندگانی 
که سرمایــه گــذاری زیادی 
خرج کرده اند و در این شرایط 
اکران شدن فیلــم با ریســک 
بزرگی همراه است و امکــان 
دارد همه سرمایه آنها به باد برود 
چراکه سینما از زمان شیــوع 
تقریبا تعطیل شــد و  کرونا 
مخاطبی نداشت. بازیگــر فیلم 
سینمایی »آوازگنجــشــک ها« 
ادامه داد: به دلیل کرونا بسیاری 
از کسب وکار ها رونق سابق خود 
را از دست دادند و شرایط خیلی 
بــدی ایجاد شد. سینما در این 
سرمایه ای  بازگشت  وضعیت 
ندارد و باید به تهیه کنندگان حق 
داد. بازیگر برنده خرس نقره ای از 
جشنواره برلین بیان کرد: بعضی 
از تهیه کنندگان خوش قـول 
هستند و به محض تمام شدن 
کار به وعــده هــای خود عمل 
کرده و دستمزدها را به موقع 
پرداخت مــی کنند، اما بعضی ها 
متاسفانه سرقول و قرارداد خود 
نیستند. چهــارسال پیش در 
سریال »دیواربه دیوار« بازی 
داشتم، اما هنوز تهیه کننده 
دستمزدم را به من نداده است. 
ناجـی خاطرنشــان کــرد: در 
طی مـدت بیمــاری، بسیاری 
از دوستان و همکارانم به من 
سر زدند و احوالم را پرسیدند، از 
همه آنها سپاسگزارم. همیشه از 

خدا می خواهم شر این ویروس از سر همه ما 
کم کند و به روز های عادی و بهتری برگردیم.

رضا  ناجی:

 درگیر بیماری سرطان هستم

هادی  عامل: 

کروناندارم
  به گزارش  کشتی ها  می رسم


